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 Protokół nr 44/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 15 stycznia 2020 r. 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.   

 

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.    

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 41/2019, 42/2019. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 41/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Za przyjęciem protokołu nr 42/2019 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zmiany Uchwały Nr 41/261/2019 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

z dnia 20 grudnia 2019 r. w sprawie wykonania zadań publicznych, związanych z 

realizacją w 2020 r. zadań powiatu przez organizacje pozarządowe oraz podmioty, o 

których mowa w art. 3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 

/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Haska poinformowała, że do programu dotyczącego współpracy z organizacjami 

pozarządowymi wpłynęło rozstrzygniecie nadzorcze. Wyjaśniła, że zarzucono nam iż komisja 

konkursowa „rozpatruje” oferty, natomiast powinno być, że komisja konkursowa „opiniuje” 

oferty. W związku z powyższym dokonano następujących zmian: 

Punkt  V.2 otrzymuje brzmienie: 

„2. Zaopiniowanie złożonych ofert  nastąpi w siedzibie Starostwa Powiatowego w Nowym 

Mieście Lubawskim – pokój nr 15 przez komisję konkursową złożoną z:   przedstawicieli 

Zarządu Powiatu , przedstawiciela Rady  Organizacji  Pozarządowych Powiatu 

Nowomiejskiego. W pracach komisji konkursowej uczestniczy także w głosem doradczym 

pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych .” 

 

3. Punkt V.5. otrzymuje brzmienie: 

„5. Konkurs rozstrzyga Zarząd Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim po zapoznaniu się z 

opinią komisji konkursowej w formie Uchwały.” 

Pani Haska poinformowała, że w związku z powyższymi zmianami zmienia się termin 

składania ofert tj. do 07.02.2020r.  

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  przyjęcia analizy wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w      

2019  r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 

/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i 

Promocji/ 

 

Pani Orłowska omówiła analizę wydatków poniesionych na wynagrodzenia nauczycieli w      

2019  r. oraz wypłaty jednorazowego dodatku uzupełniającego. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  przyjęcia sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Powiat Nowomiejski. 

 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez 

Powiat Nowomiejski. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie  przyjęcia do realizacji w 2020 r. kalendarza powiatowych  uroczystości i 

konkursów o charakterze edukacyjnym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i 

sportowym. 

 

Pani Orłowska szczegółowo omówiła kalendarz powiatowych  uroczystości i konkursów o 

charakterze edukacyjnym, kulturalnym, zdrowotnym, promocyjnym i sportowym w roku 2020. 

Pani Grzywacz zgłosiła poprawkę w załączniku do projektu uchwały w punkcie dotyczącym 

uroczystości o charakterze edukacyjnym tj. należy wykreślić wyraz „gimnazjów” w nazwie 

„Konkursy powiatowe dla szkół podstawowych gimnazjów i szkół ponadpodstawowych zgodnie 

z przyznanym dofinasowaniem zgodnie z uchwałą 147/812/2018 Zarządu Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim” 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. 

Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze sprawozdaniem z pracy 

Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji. 

Pani Orłowska omówiła sprawozdanie, które stanowi załącznik 3. 

Siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją dotyczącą 

leczenia stomatologicznego młodzieży. 

Pani Orłowska poinformowała, że zgodnie z sugestią Zarządu zostało przesłane pismo do 

Narodowego Funduszu Zdrowia w sprawie ujęcia w harmonogramie postojów tzw. 

„dentobusa”. Wyjaśniła, że NFZ odpisało iż w powyższej sprawie należy się skontaktować z 

koordynatorem projektu tj. z firmą EKODENT, która przygotowuje harmonogram 

stacjonowania dentobusu na terenie powiatów. Dodała, że firma przesłała projekt porozumienia 



3 

 

do podpisania, natomiast pierwsze wolne terminy przyjazdu dentobusu będą dopiero w roku 

szkolnym 2020/2021. 

Pan Starosta stwierdził, że należałoby podpisać porozumienie dotyczące udzielania świadczeń 

stomatologicznych dla uczniów w dentobusie. 

Pani Grzywacz zapytała, jak będzie wyglądała pomoc stomatologiczna dla dzieci, kiedy 

dentobus przyjedzie do powiatu oraz jak długo będzie stacjonował. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że po tym jak podpiszemy porozumienie otrzymamy informację 

w jakim terminie przyjedzie dentobus. Dodała, że będziemy musieli przygotować informację 

ilu uczniów zadeklarowało korzystanie ze świadczeń w dentobusie.  

Pani Grzywacz zapytała czy będzie to tylko przegląd dentystyczny, czy też będzie 

wprowadzony proces leczenia stomatologicznego. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że z ustawy wynika iż ma być zapewniona profilaktyka. Dodała, 

że z informacji które posiada wynika, iż dentobus będzie stacjonować na terenie powiatu tylko 

przez jeden dzień.  

Pani Grzywacz zapytała, czy w związku z dokonanym przeglądem dentystycznym w 

dentobusie uczeń będzie miał możliwość skorzystania z pomocy stomatologicznej w ramach 

NFZ. 

Pani Orłowska odpowiedziała, że uczeń może skorzystać z pomocy stomatologicznej w ramach 

NFZ po uprzednim zarejstrowaniu się w określonej placówce medycznej, tak jak dorośli. 

 

Pisma dotyczące leczenia stomatologicznego młodzieży ze szkół ponadpodstawowych, dla 

których organem prowadzącym jest powiat stanowią załączniki nr 4,5,6,7. 

 

/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Amazonki, któremu zlecono realizację 

zadania publicznego. /umowa nr 14/2019/.  

/na posiedzenie weszła pani Małgorzata Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół kontroli, który stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Amazonki, któremu zlecono realizację 

zadania publicznego /umowa nr 24/2019/.  

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Jeda omówiła protokół kontroli, który stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 

przeprowadzonej w Powiatowym Urzędzie Pracy. 

 

Pani Jeda omówiła protokół kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 

/pani M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 2.220.000 zł na finansowanie 

planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pan Skarbnik poinformował, że kredyt długoterminowy w wysokości 2.220.000 zł na 

finansowanie planowanego deficytu budżetu oraz spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań 

był zaplanowany w uchwale budżetowej na rok 2020. Dodał, że kredyt zostanie zaciągnięty w 

roku 2020, natomiast spłata jest planowana na rok 2032. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. 

Łątkowska, M. Buliński. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka                      


